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VOORWOORD

Martijn van der Veer 

Deze is voor jou!
Nooit had ik gedacht mee te schrijven aan een boek dat specifiek aan de 
vrouw gericht zou zijn . Maar ook nooit is er een schrijfproces geweest waarbij 
ik zoveel emotie ervoer . Zelfs zonder de inbreng van Nadine en de mannen te 
hebben gelezen, voel ik de existentiële lading die dit boek heeft:

Een loflied op de vrouw, gezongen door de man.

Ik zing het in de eerste plaats voor mijn eigen vrouw . Zij is de drijvende kracht 
achter ons familiebedrijf; ons gezin . Zij is de olie in de machine die zonder haar 
onherroepelijk zou vastlopen . Iedere dag . Zij weet door haar vrouwelijke gaven, 
waarvan ik soms maar weinig begrijp, de rafelrandjes van mijn karakter weg 
te nemen . 

Zij zorgt voor flow . 
Voor joie de vivre .

Zij heeft kwaliteiten die ik niet heb en die ik niet kan en niet wil missen . 
Zij is zo anders dan ik ben .

Doelbewust schiep God in den beginne deze ongelijkheid, toen Hij het vrouwe-
lijke wegnam uit Adam en haar een gelijkwaardige positie tegenover hem gaf . 
Tegenover hem, zodat ze naar elkaar zouden kijken, oog voor elkaar zouden 
hebben en elkaar echt zouden zien zoals ze waren . Man en vrouw . Beiden ge-
schapen naar het beeld van hun Maker . 

Samen .
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Dat betekent dat we elkaar nodig hebben . Dat we in elkaars aanvullende 
aanwezigheid compleet worden . Dat we ten diepste niet zonder elkaar kunnen . 

We hebben elkaar nodig. Omdat we voor elkaar gemaakt zijn .

Maar na de val, na het debacle met de appel (of wat voor fruit het ook was), 
verloor God de mens en zij verloren elkaar .
Ook uit het oog . En de vraag die vanaf dat moment op de bodem van ieder 
mensenhart leeft en die beantwoord móet worden is: 

‘Word ik gezien?’
‘Is er oog voor mij?’ 
‘Wordt er wel echt naar mij gekeken?’

Ik weet nog heel goed dat ik voor de eerste keer het huis van mijn schoon-
ouders kwam binnenlopen . Toen ik wat aarzelend de deur van de bijkeuken 
naar de keuken opendeed, ontmoette ik de vrouw die een cruciale rol in mijn 
leven zou vervullen .

De moeder van mijn, toen toekomstige, vrouw .

Ik noem haar vaak – ja, ook nu weer, ma – omdat de kracht van opbouwende 
woorden door iemand van de andere sekse niet te overschatten is . Zij heeft 
vanaf dat moment een stem in mijn leven gehad en die stem heeft mij gebracht 
waar ik nu ben . Daar ben ik me tot in het diepst van mijn zijn van bewust .

Dit loflied is dus ook voor u.

Zij zag mij voor wie ik was, heeft altijd oog voor mij gehad en als zij naar mij 
kijkt, ziet ze vaak de dingen die ik nog niet zie . 
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Misschien ben jij nooit tot het punt gekomen om opbouwende woorden te spre-
ken in andermans leven omdat je twijfelt aan je eigenwaarde . Je vraagt jezelf 
af wat de ander met jouw woorden moet en je hebt het gevoel dat er toch 
nooit naar je geluisterd wordt . Dit gevoel, dat in meerdere of mindere mate in 
jou aanwezig is, is universeel . Het is van alle tijden en je komt het overal tegen . 

Hier ligt een pijnpunt voor mij als man .

Wij hebben er een zooitje van gemaakt . Wij hebben onze ogen gesloten voor 
de vrouw en zijn haar gaan zien als concurrent in plaats van compagnon . En 
wat wij mannen doen met concurrenten, hebben wij ook met de vrouw gedaan . 
Wij zijn haar, onze compagnon, onze metgezel, gaan bestrijden als was zij 
een concurrent . Vanuit een onvolwassen masculiniteit hebben wij onze fysieke 
kracht gebruikt om de vrouw de baas te worden . Wij hebben onze ogen ge-
sloten voor onze partner met wie we samen tot grote hoogte hadden kunnen 
stijgen . 

Wij zijn met onze kracht niet voor de vrouw gaan staan . Wij hebben de vrouw 
niet de liefde en de lof gegeven die ze verdient en die ze nodig heeft om 
te floreren. En hiermee hebben wij geweigerd verantwoordelijkheid te nemen, 
waardoor de rolverdeling tussen man en vrouw een zooitje werd . 

Dat begon al in Eden . 

Adam stond erbij en keek ernaar . 
Hij zag het gebeuren . 
En hij deed 
niets .

Dat klinkt zwaar, maar kijk eens om je heen . Kijk naar wat er van de wereld 
geworden is . Kijk wat er in ons land gebeurt . Waar mannen hun verantwoorde-
lijkheid laten liggen, gaat een samenleving uit balans . Waar vrouwen hun ver-
antwoordelijkheid ook niet nemen, gebeurt hetzelfde . We zijn beiden gemaakt 
om te leiden, beiden op een unieke manier . 
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We hebben elkaar nodig .
We kunnen gewoon niet zonder elkaar .

Dit besef klinkt door in de verhalen van alle mannen die hier hun stem voor jou 
hebben laten klinken . Nadine zal ieder hoofdstuk met je meelezen en samen 
met jou reflecteren op de woorden die voor jou geschreven zijn. De hoofdstuk-
ken zijn enorm verschillend, omdat de mannen zo verschillend zijn . 

Dat is gelijk het unieke aan dit boek .
Mannen uit de volle bandbreedte van de kerk hebben hun woord geschreven 
voor jou .
Zingen hun lied voor jou .

Door Nadines reflecties heen klinkt ons gezamenlijke gebed voor jou. We bid-
den dat het boek je zal uitnodigen om de specifieke eigenschappen die God 
aan jou gaf, jouw kijk op de wereld, jouw inlevingsvermogen, jouw kracht volop 
in te zetten .
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AAN ONS ALS VROUW

Nadine de Vos

Mijn vader is en was altijd trots op mij . Dat zag ik, voelde ik en hoorde ik . Ik 
geloof dat zijn woorden en support me op de plek hebben gebracht waar ik nu 
mag staan; als vrouw, als moeder, als zus, als Nadine . Tegelijkertijd ben ik ook 
genoeg boodschappen, woorden en acties van mannen (en ja, ook vrouwen) 
op mijn levensreis tegengekomen die me pijn hebben gedaan, mijn vertrouwen 
hebben geschaad en waarmee ik soms nog dagelijks moet afrekenen in mijn 
gedachten . En ik weet: ik ben niet de enige . 

In het jarenlange optrekken met vrouwen, jong en oud, kom ik ze keer op keer 
tegen . Krachtige vrouwen die zich proberen los te worstelen van kleinerende 
gedachten van onzekerheid . Als er iets is wat ik voor eeuwig zou willen uitban-
nen in een vrouwenbrein is het dat wel: onzekerheid . En nee, die gedachten 
komen niet alleen binnen door woorden of acties van mannen . Juist wij vrouwen 
zelf houden ze in stand, door ons te conformeren aan onzeker gedrag van 
anderen, alsof het iets is dat bij meisjes en vrouwen ‘hoort’ . (Let maar eens op 
hoe dit in vriendinnengroepen kan gaan …) Of juist door onszelf constant te 
vergelijken met in onze ogen sterke en zekere vrouwen en daar onze onzeker-
heid mee voeden .

Hoe kostbaar is het dan om plekken te hebben waar vrouwen elkaar aan-
moedigen om op te staan . De onzekerheid in de ogen te durven kijken en aan 
te pakken … en stap voor stap de plek in te nemen die voor hen ligt . Het zijn 
onder andere plekken binnen studentenverenigingen, vriendinnengroepen of 
een sisterhood . Door het rauwe leven, de echte verhalen en pittige ervaringen 
te delen, ontstaat er vuur . Ze praten elkaar niet naar de mond, maar spreken 
woorden van kracht en versterken de ander daarmee op de plek waar ze staat . 
Zo zien we plekken waar vrouwen dichter bij zichzelf en God komen . 
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Waarom dan toch deze Ode aan jou, geschreven door mannen? Is de stem 
van andere vrouwen niet genoeg? Ik geloof van niet . We hebben juist ook de 
stem nodig van mannen die ons aanmoedigen en krachtig spreken over de 
vrouw . Mannen die de moed hebben om ruimte te geven aan vrouwen in hun 
omgeving, om vrouwen posities van invloed in te laten innemen en samen over 
deze wereld te regeren . 

Ik geloof dat God man én vrouw schiep . Allebei, samen, met een reden! Omdat 
we niet zonder elkaar kunnen . We hebben elkaar nodig . De man jou en jij de 
man . De Bijbel staat boordevol aansporingen om elkaar als mannen en vrou-
wen ‘hoger te achten dan jezelf’, te eren en dichter bij God te brengen .

Eén ding is helder: dit is niet altijd goed gegaan . Vrouwen hebben eeuwenlang 
een ondergeschikte rol gehad in de maatschappij . Een positie zonder rechten, 
zonder stem . En hoewel er voor ons als vrouw in het Westen grote stappen zijn 
gezet, gaat het in de meeste landen helaas nog steeds niet goed . Daar waar 
vrouwen in veiligheid zichzelf kunnen zijn en hun passie kunnen uitleven, floreert 
die plek . In de minder ontwikkelde landen, waar dit niet het geval is, is er meer 
sprake van armoede .
Dit zijn de plekken waar vrouwen nog gedwongen worden om te trouwen, 
fysiek geweld aan de orde van de dag is en 80 procent van alle meisjes en 
vrouwen met seksueel misbruik te maken heeft . Het ontbreken van onderwijs, 
inkomen en zeggenschap over hun eigen lichaam ontneemt vrouwen alle ruim-
te om de passie in hun hart uit te leven .

En dat vertelt ons een belangrijke les: waar je vrouwen minacht, verliest de 
wereld een belangrijke kracht!

God heeft man en vrouw niet gelijk geschapen, maar wel gelijkwaardig! In 
Gods ogen heeft ieder mens dezelfde waarde . Ook al vertelt de wereld ons 
soms iets anders . We zijn daarin niet competitief, maar complementair . We 
mogen elkaar aanvullen, versterken en tot bloei brengen . 
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En juist daarom, omdat het samen optrekken hierin zo cruciaal is, besloot ik 
mee te werken aan de publicatie van dit boek . Omdat als we samen creëren, 
het sterker wordt . De ode die in dit boek klinkt, is de stem van moedige man-
nen die ons aanmoedigen langs de zijlijn van ons leven . Sterke mannen die de 
woorden van Spreuken 31, de ode aan de vrouw, weer zingen zoals zij gezon-
gen hoort te worden. Namelijk als een loflied op de vrouw.

Te vaak zijn we dit hoofdstuk in de Bijbel gaan lezen als een soort maatstaf 
waaraan we moeten voldoen . (Ja, ook wijzelf – hoeveel vrouwenbijeenkomsten, 
leesroosters en boeken gaan er wel niet over de Spreuken 31-vrouw en laten 
ons onszelf hieraan spiegelen?) Spreuken 31: het perfecte plaatje van de vrouw . 
Het beeld van hoe jouw leven zou moeten zijn . In andere kringen is het niet 
als spiegel gebruikt, maar vaker als stok om mee te slaan . Als een stok om de 
vrouw in te dammen, te commanderen . Misschien zelfs op haar ‘plek’ te zetten .

Maar weet je… Spreuken 31 is bedoeld als de stok van een dirigent, om een lof-
lied over de vrouw mee te dirigeren . Dit hoofdstuk uit de Bijbel werd en wordt 
door Joodse mannen aan tafel gezongen om hun vrouw te eren ten overstaan 
van hun gezin . Het zijn deze mannen die opstaan, hun vrouw aankijken en haar 
zien voor wie ze is . Wat ze allemaal doet en de passie waarmee ze dat doet . 
En daarmee erkennen: Ik heb je nodig . Je bent onmisbaar . In dit boek klinkt die 
lofzang, aan jou en mij . Over de vrouw vandaag de dag . ZIJ …

En dat maakt dit boek tot een ontdekkingstocht, die ik graag met je maak . 
Ieder hoofdstuk zal ik met je meelezen en nadenken over de woorden die er 
geschreven zijn over jou en mij als vrouw . Ik vond het mooi om de verschillende 
inzichten van krachtige mannen te lezen en te reflecteren op mijn eigen leven. 
Ik bid dat ze ook jou uitnodigen om de specifieke eigenschappen die God aan 
jou gaf, jouw kijk op de wereld, inlevingsvermogen, kracht van woorden en 
tomeloze inzet volop te benutten .

ZIJ … dat ben jij!
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1 . 
Zij is waardevol

Ieder mens, geen één uitgesloten, draagt iets unieks en onmisbaars met 
zich mee . Ook jij als vrouw . De unieke bijdrage van meisjes en vrouwen 
heeft door de eeuwen heen niet altijd de ruimte gekregen die het 
verdient . Maar vandaag klinkt een ander geluid en klinkt een belangrijke 
boodschap . Jij bent waardevol . Jij bent kostbaar . 

Deze ode is geschreven Gert Hutten, oud-voorganger, spreker en hij was 
jarenlang directeur van Tot Heil des Volks . Ik ken Gert persoonlijk van de 
Muskathlon . De Muskathlon is een reis voor gerechtigheid om geld en 
aandacht te vragen voor mensen in armoede, de vervolgde christenen 
en vrouwen in de gedwongen prostitutie . Tijdens deze reis brengen we 
het enorme onrecht van mensenhandel onder de aandacht, dat ook in 
ons eigen land zich afspeelt onder de ‘luxe’ naam: prostitutie . Gert strijdt 
ervoor juist deze vrouwen, die zo kapot worden gemaakt door mannen 
(en ja ook vrouwen), die hen dag en nacht misbruiken en kleineren, hun 
waardigheid terug te geven . Bijzonder dat hij als man daarin opstaat en 
zijn invloed en talent inzet . Lees mee wat Gert aan jou schrijft .
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ZIJ IS WAARDEVOL
GERT HUTTEN

Jaren geleden had ik een mooi gesprek met een groep jongeren. We had-
den het over waardevol zijn in Gods ogen. Zomaar ineens werd een jonge 
vrouw uit de groep heel erg boos. Wat heb ik eraan dat God mij waardevol 
vindt, als jullie mij steeds pesten? 

Jij bent zo kostbaar in Gods ogen. Jij bent waardevol. Maar wat maakt dat 
uit als jouw man je niet ziet staan? Als je vader je nooit heeft gezien? Als 
mannelijke collega’s een andere behandeling krijgen? De dominee kan 
mooi zeggen dat God je waardevol vindt, maar wat heeft dat voor zin als 
in diezelfde kerk vrouwen achtergesteld worden? 

Het is wonderlijk dat God deze kostbare waarheid in onze handen legt. Be-
sef je dat? Hij geeft die aan jou, jij bent waardevol. Maar als wij waardeloos 
met anderen omgaan, maken we dit kostbare beeld dat God van ons heeft 
kapot. Veel vrouwen werden of worden nog steeds slecht behandeld, on-
derdrukt en behandeld als tweederangsburgers. Mannen zijn vaak waar-
deloos omgegaan met vrouwen. Helaas gingen christenen hierin vaak 
voorop en in sommige kerken gebeurt het nog steeds. Het is een zwarte 
bladzijde in de geschiedenis. Het past ons, mannen, om daar excuses voor 
aan te bieden. Dit was niet goed.

De balans is zoek
Mannen en vrouwen zijn verschillend en gelijkwaardig. Eenheid ontstaat 
alleen als er ruimte is voor verscheidenheid en als er sprake is van ge-
lijkwaardigheid. Overal waar de mensheid zichzelf God waant en denkt 
zonder Hem verder te kunnen, ontstaat onbalans. Daardoor is ongelijk-
waardigheid in de wereld gekomen. Volken gingen heersen over andere 
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volken. Rassen voelden zich superieur. Er ontstond ongelijkwaardigheid 
tussen man en vrouw. 
Jezus is gekomen om de balans te herstellen. Hij is gekomen om de  
gelijkwaardigheid te herstellen. Want dat was vanaf het begin van de 
schepping zo bedoeld; dat man en vrouw gelijkwaardig optrekken. Bei-
den geschapen naar Zijn beeld. (Genesis 1:26)

Uniek
In een bekende preek (‘Wandelen in je ware identiteit’, te vinden op You-
Tube) vertelt Henri Nouwen dat je niet bent wat je hebt, wat je doet of wat 
anderen van je vinden. Je bent ook niet hoe je eruitziet. Met bezit willen 
we graag laten zien dat we iets bereikt hebben. Als we ons voorstellen 
aan anderen vertellen we vaak hoe we heten en wat we doen. Maar je 
bent zoveel meer dan je doet. Allemaal zijn we gevoelig voor meningen 
van andere mensen. In de media wordt steeds gezegd hoe belangrijk ons 
uiterlijk is. 

De Bijbel leert je een absoluut unieke visie op het thema waardevol zijn. 
Jij bent zo kostbaar in Gods ogen dat Hij alles voor je overheeft. Dat hangt 
totaal niet van jou af. Je bent niet minder kostbaar als je fouten maakt. Je 
wordt ook niets waardevoller als je goed leeft. Je bent het al.
Je leeft niet om waardevol te worden. Je mag juist leven vanuit het feit 
dat je waardevol bent. Je leeft niet voor goedkeuring. Je mag leven vanuit 
goedkeuring. Het is goed. 

Het is belangrijk om deze waarheid te confronteren met het dagelijkse 
leven. Waarom is het zo moeilijk om dit te accepteren? Omdat overal de 
boodschap klinkt dat je krijgt wat je verdient. Je moet eerst presteren en 
dan krijg je een beloning. Als je bedrogen wordt, knaagt dat aan je zelf-
beeld. Je bent pas kostbaar als je een dikke bankrekening hebt. Je waar-
de wordt uitgedrukt in wat je hebt, in geld, in wat je doet, in hoe er over 
je gepraat wordt en in hoe je eruitziet. Het is een leugen. In veel kerken 
klinkt de boodschap dat we slecht zijn en niets voorstellen. Het is niet 
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waar. Waarheid heeft alles te maken met waarde. En dit is de waarheid: jij 
bent waardevol. 

We kunnen enorm verdrinken in zonde. Wat is ons leven vaak gebroken. 
Maar ook dat doet niets af aan het feit dat je kostbaar bent in Gods ogen. 
Hij kan het niet aanzien dat je leven kapotgaat en daarom is Hij voortdu-
rend op jou betrokken. Steeds zoekt Hij jou weer op. Hij kan het werk dat 
Hij is begonnen niet loslaten. Hij kan jou niet loslaten. Dat druist in tegen 
Zijn vaderhart. 

Geschapen
Waarom ben je zo waardevol? God heeft jou gemaakt. Hij heeft jou geweven 
in de moederschoot. Hij heeft precies jou bedacht. Hij wilde jou. Er is maar 
één jij. Het scheppen houdt echter niet op, het is geen eenmalige gebeurte-
nis. God is als een beeldhouwer voortdurend bezig om jou te vormen. 

Aan Michelangelo werd eens gevraagd hoe hij zulke mooie beelden kon 
maken uit keihard marmer. ‘Hoe maak je zo’n prachtig beeld van een 
paard?’ Hij antwoordde: ‘Dat is niet zo moeilijk. Je hakt alles weg wat geen 
paard is en dan hou je vanzelf een paard over.’ Zo hakt God alles weg wat 
niet bij jou hoort, zodat jij steeds meer jezelf kunt zijn. 

Zo maakte God van Simon (dat betekent wuivende rietstengel) Petrus 
(rots). Hij maakt van Jakob (leugenaar) Israël (strijder met God). Wat zou 
Hij van jou maken?
In de hemel hangen allemaal foto’s, als het ware in een hemelse galerij. 
Ook een foto van jou. Op die foto staat precies wie jij bent. Zo gaat God jou 
maken. Daar is Hij iedere dag mee bezig. 

Geliefd
Wat maakt jouw leven waardevol? Waardevol zijn is tot je recht komen 
en jezelf worden. Kostbaar zijn is tot jezelf komen en de beste versie van 
jezelf worden. 
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Ik kan soms enorm genieten van kleine kinderen. Ze kunnen zo stralen 
en verrukt kijken. Ook op een bruiloft, een feest van liefde, zie je mensen 
stralen. Wanneer straal jij? De beste versie van jezelf ontstaat daar waar 
je echte liefde ontmoet. Daar waar je echte liefde ontmoet, ga je groeien, 
jezelf zijn en stralen. God heeft ons intens lief met niet te stoppen en niet 
te stuiten liefde. 

Die liefde van God komt tot ons via mensen. De liefde van God is geen 
vage theorie of kennis in je hoofd. Het is de liefde die mensen doorgeven 
aan elkaar. Onze kleine liefde brengt anderen bij de grote liefde van God. 
Ons kleine kruis brengt mensen bij het grote kruis van Jezus. Andersom is 
ook waar: onze liefdeloosheid kan ervoor zorgen dat mensen de liefde van 
God niet leren kennen. 

Heerlijk
Tegen een kind durven we het nog wel te zeggen: ‘Wat ben jij een heer-
lijk kind.’ Misschien ook wel tegen onze geliefde. Ik vind jou een heerlijke 
vrouw of een heerlijke man. Maar durf je het ook tegen jezelf te zeggen? 
Ik ben een heerlijke vrouw. 

Ik vind het prachtig dat het woordje heerlijk zo belangrijk is in de Bijbel. 
Steeds gaat het in de Bijbel over God verheerlijken. We hebben een heer-
lijke God. God verheerlijken is God laten zijn Wie Hij wil zijn. En omdat jij 
naar Zijn evenbeeld geschapen bent, wil Hij jou ook laten zijn wie jij bent.

Voor mij is Handelingen 17:25 een van de belangrijkste verzen uit de Bij-
bel: ‘Hij wordt ook door mensenhanden niet gediend alsof Hij iets nodig 
heeft, omdat Hij Zelf aan allen het leven, de adem en alle dingen geeft.’ 
God heeft helemaal niets van jou nodig. Hij geeft alles. Hij is de gevende 
God. Hij geeft wat Hij vraagt. Hij geeft eerst liefde en leert je dan om die 
door te geven. Hij geeft je vergeving zodat je een vergever wordt. 
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Als je steeds denkt aan wat je doet en moet doen, voel je je al snel te-
kortschieten. Waardeloos. Denk niet aan wat je moet doen maar denk aan 
alles wat je hebt gekregen en steeds weer krijgt. Ga maar ontdekken wie 
je bent en wat je hebt gekregen. Leer maar wat je talenten zijn. Weet wat 
je waarde is. 

Waardevol zijn heeft alles te maken met dankbaarheid. Dat is eigenlijk het 
enige wat God van ons verwacht. Wees dankbaar. Wist je dat dankbaar-
heid een stofje in je lichaam aanmaakt waardoor jij je gelukkiger en waar-
devoller voelt? 

Samen
Jij bent niet alleen in je eentje kostbaar of waardevol; ook juist in een gro-
ter geheel. 
Als jij tot je recht komt heeft dat altijd te maken met recht doen aan ande-
ren. We kunnen onze kostbaarheid inzetten voor de ander en gaan voor 
gerechtigheid, net als Jezus deed.

We functioneren allemaal in veel verbanden. Je woont in een wijk of in 
een buurt. Je gaat naar de sportclub. Je hebt vrienden. Je bezoekt een 
kring of bent onderdeel van een kerk. Daar mag je van waarde zijn. 

Wij zijn de handen en voeten van Jezus. We hebben allemaal ons eigen 
plekje in het lichaam van Christus. De een is de hand en de ander de voet. 
Iedereen is uniek en onmisbaar. De een legt nadruk op heiligheid en de 
ander op veiligheid. De een loopt voorop en de ander hangt aan de kar. 
Allemaal zijn we nodig. Ontdek je plekje. Ontdek je plek in het grotere ge-
heel. Met wat jij hebt gekregen mag je van betekenis zijn.
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Jij bent mijn schat
Het verhaal van de schat in de akker is een bekend verhaal van Jezus. Een 
boer vindt een schat in de akker en geeft alles op om die akker, met daarin 
de schat, te kunnen kopen. 
Zomaar leggen we dit verhaal waardeloos uit. Lieve vrouw, jij moet bereid 
zijn om alles op te geven voor Jezus. Je moet alles overhebben voor het 
koninkrijk. Je loopt onrustig de kerk uit en denkt: ik ben waardeloos. Dat 
kan ik nooit. 

Als je gelooft dat heel de Bijbel over Jezus gaat, zie je iets anders. Er is maar 
één Iemand in deze wereld Die alles heeft opgegeven. Jezus. Hij heeft  
alles overgehad voor de schat. Jij bent die schat. Hij graaft je op uit de 
aardse modder en laat je stralen. 

Gert Hutten knalt met deze boodschap gelijk erin en is meteen heel 
duidelijk . Hij windt er geen doekjes om . Dit gaat over jou en mij .

Gert neemt ons mee naar de start van de Bijbel, de zondeval . Daar 
waar ongelijkheid is ontstaan, tussen volken, rassen en tussen man en 
vrouw . Maar Jezus is gekomen om gelijkwaardigheid te herstellen . En de 
boodschap te laten klinken: jij bent waardevol . Er is er maar één van jou .

We beginnen dit boek meteen met een paar belangrijke 
vragen voor jou: Hoe waardevol, kostbaar voel jij je? Hoe 
denk je dat jij jouw kostbaarheid kan inzetten voor jouw 
omgeving? Welke plek neem jij in, in het grote geheel?
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De hemelse galerij
Gert beschrijft een hemelse galerij . Een galerij waar jouw en mijn foto 
hangen . Foto’s van wie we ten diepste zijn . Foto’s van de beste versie van 
onszelf … Waardevol zijn is tot je recht komen. Dat je de beste versie van 
jezelf mag worden. En dat kan alleen op een plek waar je echte Liefde 
ontmoet . Ik geloof dat we ons daarop mogen richten en vaker naar 
boven moeten kijken . Om tot onze bestemming te komen . We zijn zo veel 
bezig met dat wat anders moet, beter moet, in de weg staat . We zitten 
als het ware te navelstaren . Maar daarmee veranderen we niets . We 
mogen door Gods ogen leren kijken, door Zijn Woord te lezen en zo te 
ontdekken wat Hij ziet als Hij naar ons kijkt . Ga ontdekken wat God jou 
allemaal gegeven heeft!

Wat heeft God jou gegeven? Waarvoor kun jij dankbaar 
zijn in jouw leven? Kun jij verschillende dingen (mensen, 

situaties, materiële zaken enzovoorts) benoemen? 




